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Brezšivna skrb v SBMS in izdaja 
prvega zdravila bolniku ob 
odpustu
Doc. dr. Alenka Kovačič, mag. farm., spec.

Brezšivna skrb je po Zakonu o lekarniški 
dejavnosti (ZLD-1) zagotavljanje 
neprekinjene preskrbe pacienta z zdravili 
in farmacevtska obravnava pri prehajanju 
med različnimi ravnmi zdravstvenega 
varstva. V okviru brezšivne skrbi izvajalci 
lekarniške dejavnosti na primarni, 
sekundarni in terciarni ravni zdravstvene 
dejavnosti zagotovijo medsebojno 
izmenjavo informacij o zdravljenju z 
zdravili pri posameznem pacientu, ki 
omogočajo hitro in učinkovito usklajevanje 
zdravljenja z zdravili in so pomembne 
za varno nadaljevanje zdravljenja z 
zdravili ob sprejemu in odpustu pacienta. 
S 1. 1. 2023 smo nov program pridobile 

vse bolnišnice v Sloveniji. Brezšivni 
skrbi smo takoj po 1. 1. 2023 pristopili 
tudi v Splošni bolnišnici Murska Sobota, 
saj smo podobne storitve opravljali 
že prej, vendar v omejenem obsegu. 
Večina našega kliničnega dela je namreč 
usmerjena v farmakoterapijske preglede 
ter v usklajevanje zdravljenja z rezervnimi 
protimikrobnimi zdravili ipd., kar je za 
varno zdravljenje bolnikov v 
bolnišnicah potrebno. 
Trenutno brezšivno skrb 
izvajamo na INT PIN, INT 
I, Infekcijskem oddelku 
in Ortopedskem oddelku. 
Z  mesecem marcem 
nameravamo širiti brezšivno 
skrb še na določene odseke 
Kirurškega oddelka. Prva 
OKZ v okviru brezšivne 
skrbi je bila izdelana 
in izdana na INT PIN.
Z dodatno zaposlitvijo in 

delno prerazporeditvijo 
ter organizacijo dela 
farmacevtov v lekarni smo 
od 1. 1. 2023 do 31. 1. 2023 v Splošni 
bolnišnici Murska Sobota uspeli realizirati 
in zaključiti 143 storitev brezšivne skrbi. 
Skupno je bilo v enakem obdobju realiziranih 

571 storitev kliničnih farmacevtov na 
oddelku, poleg brezšivne skrbi so bili to 
še farmakoterapijski pregledi, zabeležene 
dnevne intervencije 
kliničnih farmacevtov, 
pregled odmerkov 
in izdaja rezervnih 
protimikrobnih zdravil, 
izvidi v primeru 
potrebnih sprememb 
pri izdaji rezervnih 
protimikrobnih zdravil 
ter pregledi terapij na 
oddelkih bolnišnice. 
Brezšivna skrb se 

zaenkrat po Splošnem 
dogovoru lahko izvaja 
le pri bolnikih, ki so 
hospitalizirani vsaj 48 
ur. Tudi izdaja zdravil 
ob odpustu je možna le 
pri bolnikih, ki so imeli 
opravljeno brezšivno 
skrb na oddelku s strani 
kliničnih farmacevtov, 
izdamo lahko le 
zdravila za varen prehod v domače okolje, 
kar pomeni le na novo predpisana zdravila 
v bolnišnici, v najmanjšem pakiranju. 
Velik doprinos je predvsem izdaja Osebne 

kartice zdravil bolnikom ob odpustih, 
kartica je naložena tudi v medicinsko 
dokumentacijo. Na kartici je označeno, 
katera zdravila bolnik prejema po odpustu 
in na kak način, katera zdravila so bila 

ukinjena in katera na novo uvedena.
Z zamikom zaradi novega programa in 

novega načina 
dela smo 
začeli tudi z 
izdajo zdravil 
bolnikom ob 
odpustu. Prvo 
zdravilo je 
bilo izdano 
v četrtek, 16. 
2. 2023 na 
Infekcijskem 
o d d e l k u . 
ob odpustu 
b o l n i k a .
Če zdravnik 

na novo 
predpiše ob 
odpustu 1 sc 
analgetika, 1 
sc NMH in 1 
sc antibiotika, 
lahko vse 
izdamo. Če pa 
je v katerem 

primeru predpisano 2 sc, tega bolnik pri nas 
zaenkrat ne more dobiti, ampak mora po 
zdravila v zunanjo lekarno, saj je predpisana 
večja količina zdravil kot je za njega nujno 
potrebno za prehod v domače okolje. Naj 
poudarim, da so to trenutna navodila glede 
na Splošni dogovor in da bomo v prihodnosti 
poskušali in predlagali, da se celotna na 
novo predpisana akutna terapija lahko izda. 
Da so storitve možne, so potrebna 

usklajevanja in timsko delo, predvsem med 
zdravniki in kliničnimi farmacevti, zelo 
pomembno pa je tudi dobro sodelovanje z 
izvajalci zdravstvene nege in z zdrastveno 
administracijo tik pred odpustom, saj se 
naše storitve nalagajo  pred odhodom 
bolnika ob že usklajeni terapiji za domov.
Zahvala gre vsem zdravstvenim delavcem, 

ki sodelujete s farmacevti na oddelkih 
in omogočate našim bolnikom še bolj 
varno in kakovostno obravnavo tudi z 
brezšivno skrbjo, ki pomeni varnejši 
prehod bolnikov iz naše bolnišnice 
v njihovo domače okolje ali DSO.
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Proces zdravstvene nege z 
uporabo klasifikacij NNN
Nataša Kreft, dipl. m. s., mag.zdr.

Učna delavnica Proces zdravtvene nege 
z uporabo klasifikacij NNN je potekala 
15. 2. 2023 v Mariboru, namenjena je bila  
visokošolskim učiteljem, sodelavcem, 
učiteljem zdravstvene nege in kliničnim 
mentorjem v učnih zavodih. V uvodnem- 
teoretičnem delu smo se dotaknili teoretičnih 
izhodišč procesa zdravstvene nege, oceno 
stanja na podlagi različnih modelov, teorij 
(teorija V. Henderson, teorija D. Orem, 
model M. Gordon – Funkcionalni vzorci 
zdravega obnašanja idr.). Klasifikacija 
NANDA-I zagotavlja standardizirano 
terminologijo negovalnih diagnoz, ki jih 
predstavi v obliki klasifikacijske sheme, 
natančneje taksonomije. Taksonomija 
omogoča način klasificiranja in 
kategoriziranja področij, ki se nanašajo na 
zdravstveno nego. NANDA-I se uporablja 
v skoraj 40 državah in je prevedena v 
skoraj 20 različnih jezikov (Herdman, 
Kamitsuru, 2019). Znotraj zdravstvene 
obravnave je kakovost zdravstvene nege 
odvisna od sposobnosti medicinskih sester, 
da oblikujejo za pacienta individualno 
prilagojen načrt zdravstvene nege (Ting-
Ting, 2005). Taksonomija NANDA-I nudi 
zdravstveni negi kot profesiji strukturo za 
standardiziran jezik, s katerim medicinske 
sestre opredeljujejo negovalne diagnoze. 
Pri interakcijah s pacienti ali z družino 
lahko uporaba negovalnih diagnoz pomaga 
razumeti, na katere pacientove težave se 
bodo medicinske sestre osredotočale. Hkrati 
uporaba klasifikacijskega sistema, kot je 
NANDA-I, olajša izmenjavo podatkov tudi 

v kliničnem okolju in zagotavlja kontinuiteto 
pri izvajanju zdravstvene nege (Saranto 
et al., 2014). Opredelitev pacientovih 
problemov, postavljene negovalne 
diagnoze, izvedene negovalne intervencije 
in vrednotenje izida zdravstvene nege 

morajo biti dokumentirani na standardiziran 
način, kar omogoča tudi izboljšave pri 
poročanju in vrednotenju zdravstvene nege 
(Taghavi Larijani et al., 2019). Uporaba 
klasifikacije NANDA-I tako z vpeljevanjem 
standardizirane terminologije omogoča 
zdravstveni negi kot profesiji stalni razvoj 
in napredek (Herdman, Kamitsuru, 2017).
V drugem delu pa so bile izvedene 

delavnice z uporabo negovalnih diagnoz 
NANDA-I, izidov zdravstvene nege 
(NOC) in intervencij zdravstvene nege 

(NIC) z namenom, da bi predstavljene 
vsebine uspešno uporabili v klinični 
praksi. Klasifikacija izidov zdravstvene 
nege/Nursing Outcome Classification 
(NOC) je sitem uporabne za izbiro 
merljivih izidov povezanih z negovalno 

diagnozo, izid vedno načrtujemo pred 
opredelitvijo negovalnih intervencij/ 
Nursing Intervention Classification 
(NIC), ki jih medicinske sestre izvajajo.
Pridobljena znanja so pomembna za 

izvajanje kakovostne in varne zdravstvene 
nege, kjer pravočasno in ustrezno 
prepoznamo negovalne probleme pri 
našem pacientu in na ta način načrtujemo, 
izvajamo in vrednotimo proces zdravstvene 
nege. In je tudi podlaga uspešno 
mentoriranje študentom zdravstvene nege.

Redna letna skupščina 
strokovnega Združenja 
fizioterapevtov Slovenije
Darijan Zorko, dipl. fiziot.

V sredo, 15. februarja 2023, je v Ljubljani 
potekala Redna letna skupščina Združenja 
fizioterapevtov Slovenije. Pred pričetkom 
skupščine je uvodno predavanje na temo 
»Kako biti v redu« predstavil Aljoša Bagola, 
priznani predavatelj, slovenski kreativni 
direktor desetletja in avtor knjižnih uspešnic 
“Srečo, prosim” ter “Kako izgoreti in vzeti 
življenje v svoje roke”, ki sta najbolje 
prodajani knjigi leta 2022 in leta 2020 
pri nas. V uvodnem delu predavanja se je 
Bagola osredotočil na naš ustroj, kjer je 
prikazal moč naših primarnih preživetvenih 
vzorcev in preprostost vplivanja sodobnih 
tehnologij na naše odločanje. Osrednji del 
je namenil odgovorni uporabi družbenih 
medijev in prikazu njihovih stranskih 
učinkov na politiko, ekonomijo, kreativnost 

in počutje. V zaključnem delu predavanja 
je predstavil vpliv informativnih oddaj, 
trendov in oglaševanja na oblikovanje 
vsiljenih prepričanj in pričakovanj ter 
zaključil še s sodobnim konceptom ljubezni.
Uvodnemu predavanju je sledila Redna 

letna skupščina Združenja fizioterapevtov 
Slovenije. Člani skupščine Združenja 

fizioterapevtov Slovenije smo za nov 
štiriletni mandat izglasovali in potrdili 
novo vodstvo združenja. Za predsednika 
Združenja fizioterapevtov Slovenije je bil 
izvoljen in potrjen doc. dr. Tine Kovačič, dipl. 
fiziot., predavatelj na Zdravstveni fakulteti 
Univerze v Ljubljani, ki je dejal, da bo 
poslanstvo združenja še naprej ohranjanje, 
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Demenci prijazna točka
Nataša Kreft, dipl.m.s., mag.zdr.

16. 2. 2023 smo imeli srečanje s predstavniki 
združenja Spominčica – Alzheimer 
Slovenija, ki je Slovensko nepridobitno 
združenje za pomoč pri demenci, katerega 
primarni namen in cilj je zagotavljanje 
strokovne in učinkovite pomoči osebam z 
demenco, njihovim svojcem ter skrbnikom. 
Združenje ima status humanitarne 
organizacije in status društva, ki deluje v 

javnem interesu na področju socialnega 
varstva.  Namen srečanja je bil dogovor o 
odprtju Demenci prijazne točke (DPT) v naši 
bolnišnici. Demenci prijazna točka (DPT) je  
namenjena osebam z demenco, svojcem in 
vsem zaposlenim v določeni organizaciji, 
kot tudi vsem drugim v lokalni skupnosti, 
saj je pomembno, da vsi prepoznajo osebe 
z demenco in jim pomagajo.  Zaposleni 
se izobrazijo, da imajo potrebna znanja in 
informacije o demenci. Pridobijo si znanja, 
kakšni so prvi znaki demence in kako jih 

prepoznati, kako komunicirati z osebami 
z demenco, kako jim pomagati v primeru, 
ko se izgubijo in ne vedo, kje so, kdo so 
in kako najti pot domov. Svojci lahko tudi 
poiščejo informacije o tem, kako preživeti 
dan z bolnikom in kaj vse lahko osebe z 
demenco še počnejo, kam po pomoč in 
podporo (zdravniki specialisti, urejanje 
dodatka za pomoč in postrežbo, dnevnega 
varstva, pomoči na domu…) Odpiranje 
DPT prispeva k oblikovanju demenci 
prijaznega okolja, v ustanovah v lokalnem 
okolju, prispeva k večji vključenosti 
oseb z demenco in njihovih svojcev 
v skupnost, zagotavlja večjo varnost, 
mobilnost in dostopnost do storitev, ki jih 
osebe z demenco v zgodnji fazi bolezni še 
lahko uporabljajo same (nakupovanje v 
trgovini, opravila na bankah, poštah, obisk 
pri frizerj itd.). S tem osebe z demenco 
dlje časa ohranjajo svojo samostojnost 
in ostanejo dejavni člani skupnosti. 
Namen  ozaveščenosti in informiranosti 
je pomoč osebam z demenco in svojcem, 
da s skupno podporo spodbujamo njihovo 
samostojnost in poskrbimo za ohranjanje 
njihovega dostojanstva. S skupnim 
sodelovanjem prispevamo k temu, da 
osebe z demenco ostanejo čim dlje doma, 
kar je tudi priporočilo Alzheimer Europe.

krepitev vloge in pomena fizioterapevtske 
dejavnosti ter poklica fizioterapevta v 
slovensko-mednarodnem prostoru. Pravtako 
pa vodi, zagovarja in navdihuje odličnost 
v strokovnih aktivnostih fizioterapevtov,  
spodbuja njihovo inovativnost pri promociji 
zdravja. Kot ključni partner za napredek 
stroke bo združenje tudi v prihodnje vodilo, 
zagovarjalo in navdihovalo odličnost 
ter inovativnost za promocijo zdravja. 
Združenje bo pri tem zagotavljalo vodilno 
vlogo, vodilno partnerstvo pri napredku 
fizioterapije s spodbujanjem odličnosti in 
interaktivnega sodelovanja s pomembnimi 
deležniki, kot so Ministrstvo za zdravje, 
Razširjeni strokovni kolegij za fizioterapijo 
pri Ministrstvu za zdravje, ZZZS, NAKVIS, 
Zdravstvena fakulteta Univerze v Ljubljani 
in druge visokošolske institucije. Povedal 
je, da si želi na koncu poudariti, da bo v 
tem mandatnem obdobju odprt za predloge 
in spremembe in si bo prizadeval, da 
njegova vizija ostane živ dokument, ki 
se po potrebi dopolnjuje in spreminja. 
Z veseljem velja tudi omeniti, da sta bila 

za člana odbora Pomurske regionalne 
enote Združenja fizioterapevtov 
Slovenije za štiriletno mandatno obdobje 
izglasovana naša sodelavca, glavni 
fizioterapevt Domen Gujtman, dipl. 
fiziot., in Janez Müller, dipl. fiziot.

15. februrar je dan operacijskih 
medicinsih sester Evrope
Simona Sečko, dipl. m. s.

Letošnja tema dneva operacijskih 
medicinskih sester Evrope 
je: »Learn, Lead, Inspire«.
Cilj letošnje teme je spodbujanje 

izobraževanja in profesionalnega razvoja 
operacijskih medicinskih sester za varno in 
kakovostno operacijsko zdravstveno nego.
V naši bolnišnici je zaposlenih 27 

operacijskih medicinskih sester, ki so 
strokovnjakinje na različnih področjih.

Drage kolegice in kolegi, iskrene čestitke 
ob dnevu operacijskih medicinskih 
sester. Bodite še naprej profesionalne/i 
in naj vam energije, ki jo imate za 
izvajanje kvalitetne operacijske 
zdravstvene nege nikoli ne zmanjka. 
Čestitki se pridružuje vodstvo bolnišnice.
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Sladki februar 2023
Anita Novak, dipl. m. s. in Dušanka Sukič, 
dipl. m. s.

V Zrečah je od 17. do 18. 2. 2023 
potekalo izobraževanje o sladkorni bolezni. 
Izobraževanje je potekalo v dveh sklopih. 
Prvi sklop je bil v obliki teorije o tem, 
kaj je novega v Sloveniji na področju 
sladkorne bolezni. Predstavili so nam izziv 
dela z novo generacijo » Z« in »alfa«, ter 
nove didaktične pripomočke za učenje ob 
sladkorni bolezni. Predstavljene so bile 
tudi nove smernice v klinični obravnavi 
sladkornega bolnika in kako se sladkorni 
bolnik, ki je prebolel Covid, danes sooča 
s posledicami le-tega. Poudarek je bil 
tudi na telesni aktivnosti, ki pripomore k 
znižanju krvnega sladkorja ter s katerim 
športom dosežemo največ za svoje zdravje.
Drugi sklop predavanj je bil v obliki 

delavnic, kjer smo z aktivnim sodelovanjem 
sestavljali jedilnike na primerih iz prakse. 
Spoznali smo, kaj pomenijo izrazi Zofkina 
košara, Florjanov krožnik in Zofkine 
tabele. Predstavili so nam zanimive 
primere vpliva prehrane na glikemijo in 
kakšen vpliv ima število meritev krvnega 
sladkorja na urejenost sladkorne bolezni.
Pogovarjali smo se tudi o umetni inteligenci 

in zdravljenju sladkorne bolezni. Poleg 
novih zdravil so na voljo tudi pripomočki 
za boljše zdravljenje, spremljanje in 
vodenje sladkorne bolezni, ki so danes 
dostopni vedno več osebam s sladkorno 
boleznijo. Vseeno pa je pomembno, 
da so uporabniki teh pripomočkov 
dobro poučeni o njihovi uporabi, če 
želimo, da jim pomagajo pri vodenju in 
izboljšanju urejenosti sladkorne bolezni.
Izobraževanje smo zaključili z 

mislijo, da je sladkorna bolezen dobro 
zdravljena in vodena lahko samo takrat, 
ko so z roko v roki povezani sladkorni 
bolnik, zdravnik in medicinska sestra.

Čestitka
Kolektiv operacijskega bloka

Iskrene čestitke sodelavki Lidiji Zorman, 
ki je uspešno zagovarjala magistersko delo 
na temo vseživljenjskega izobraževanja 
izvajalcev zdravstvene nege. Sodelavci 
smo ponosni na njen dosežek in ji želimo 
veliko uspeha na njeni nadaljni poti. 
Čestitki se pridružuje vodstvo bolnišnice.

»Bejži zima, korant gre …«
Nataša Fridl, lab. teh.

V četrtek, 16. februarja je vodstvo 
bolnišnice prijazno sprejelo skupino 
korantov iz Hajdine. Njihov obisk 
je privabil nasmehe na obraze ter 
polepšal dan zaposlenim in pacientom.
Kdo sploh je podoba, ki 

v nas prebudi navdušenje, 
radovednost in strahospoštovanje? 
Kurent ali korant, kakor mu pravijo 

ljudje na podeželju, je značilni pustni lik 
s Ptuja, Dravskega polja in okolice.  Je 
mitološko in bajeslovno bitje, demon, 
ki po ljudskem izročilu z zvonjenjem iz 
dežele odganja zimo in zlo, vanjo pa kliče 
pomlad in dobro letino. V domove prinaša 
veselje, srečo, zadovoljstvo in radost.

 Kurentova oprava se je skozi čas zelo 
spremenila. Nekoč je bil kurent doma 
narejena maska, izdelana iz materiala, 
ki so ga našli na kmetiji. Vsi uporabljeni 
materiali so bili naravni, česar se lokalni 
izdelovalci kurentij strogo držijo še 

danes. Fantje so kurentije izdelovali  
sami, ob večerih in naskrivaj, saj je bila 
skrivnost, kdo se skriva pod masko. Po 
tradiciji je to lahko bil le samski, mlad 
fant, kar danes ne velja več. Kurentije so 
se kot zapuščina prenašale iz roda v rod.
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Danes ima kurent na sebi ovčjo kožo, 
okrog pasu ima na verigo pripetih pet 
kravjih zvoncev. V roki vihti ježevko, 
debelejšo leseno palico, s katero k sebi 
privije dekle, ki mu je všeč.  Ježevka ima 
na enem koncu usnjen trak, na katerega 
dekleta najlepšemu kurentu privežejo 
robček. Na drugem koncu ima bodičasto 
ježevo kožo s katero se brani pred zlim.
Najbolj izrazit del kurentije je kapa (čaka), 

po kateri se liki med seboj delijo na pernate 
in rogate kurente. Pernati ima na maski , 
puranja, gosja in fazanja peresa, raznobarvne 
papirnate trakove in rože, privezane 
na usnjene rogove. Obute ima visoke 
čevlje, katere pokrivajo rdeče gamaše.
Rogati koranti imajo na vrhu maske 

vgrajene kravje rogove, ki so lahko 

obrnjeni navzgor ali navzdol, odvisno  
iz katerega področja prihajajo. 
Čevlje jim prekrivajo zelene gamaše.
Včasih je bil kurentov čas od pustne nedelje 

do pepelnične srede. Danes se začne že na 
svečnico (2. 2.), takrat si ob polnoči, ob 
soju ognja, kurenti prvič nadenejo zvonce, 
vzamejo ježevko ter s plesom in glasnim 
zvonjenjem pričnejo odganjati zimo in zlo. 
S tem naznanijo začetek pustnega časa.
 Kurenti vedno nastopajo v skupinah in 

kjerkoli so, vedno poskakujejo in se hkrati 
vrtijo, da njihovi zvonci oddajajo čim lepšo 
melodijo. Skupino spremlja tudi pustni lik 
hudič - kot simbol potencialnega zla, ki 
ga kurenti preganjajo. Kako pomemben 
je lik kurenta nam pove podatek, da so 
bili obhodi kurentov leta 2012 vpisani 
v slovenski Register nesnovne kulturne 
dediščine Ministrstva za kulturo, leta 2015 
je bil kurent razglašen za živo mojstrovino 
državnega pomena in dec. 2017 je postal del 
UNESCOVE nesnovne kulturne dediščine. 
Po kurentu je dobil ime tudi največji 
slovenski pustni karneval Kurentovanje, 

ki organizirano poteka že od leta 1960.
Leta 2014 je bila na Ptuju ustanovljena 

Zveza društev kurentov, ki združuje 25 
društev s preko 1100 člani. Njihov namen je, 
da ohranjajo tradicijo kurenta in njegovega 
obredja. Na njihovo pobudo je bila 3. februarja 
letos na Ptuju odprta Kurentova hiše, kjer 
obiskovalcem predstavijo zgodovino ter 
poslanstvo kurenta in njegovega obredja.

Smučanje na Weinebenih
Simona Sečko, dipl. m. s.

V nedeljo, 19.  2. 2023 smo se 
ljubitelji snežnih radosti odpravili na 
smučarski izlet, da bi se odmaknili od 
vsakodnevnih obveznosti ter preživeli 
dan na svežem zraku. Odločili smo 
se za smučarsko središče Weinebene.
Weinebene je priljubljeno smučišče, ki 

se nahaja v avstrijski pokrajini Štajerska, 
v bližini meje s Slovenijo. Smučišče se 
nahaja na nadmorski višini 1.310–1.890 
metrov, kar zagotavlja dobre snežne 
razmere skozi celotno zimsko sezono.

Zjutraj smo se vsi zbrali na parkirišču 
s smučarsko opremo. Po odlični vožnji 
smo prispeli do željene destinacije, kjer 
je sledilo hitro oblačenje, prilagajanje 
opreme in odhod na smučišče. Večjih 
težav ni bilo, saj so nas obkrožali vrhunski 
smučarji. Če pa so že bile kakšne težave z 
ravnotežjem smo si med seboj pomagali 
in se spodbujali ter se zabavali ob 
vsakem spustu. Weinebene so ponujale  
čudovite razglede za naše pohodnike.
Vreme je bilo popolno – sončno in brez 

vetra, kar je bilo idealno za smučanje. 
Uživali smo na sončnih pobočjih, 
se spustili po zahtevnejših progah 

in si nato odpočili ob kosilu v koči.
Druženje s sodelavci na smučišču je 

odlična priložnost za krepitev ekipnega 

duha in povezovanje znotraj kolektiva. 
Cel dan smo smučali, se družili in uživali 
v zimskem vzdušju. Čeprav smo bili 
utrujeni, smo se na koncu vsi strinjali, da 
je bil smučarski izlet odlična ideja in da 
bi ga morali ponoviti tudi v prihodnosti.
 Vodstvu bolnišnice se zahvaljujemo za 

pomoč pri organizaciji našega druženja.

Pohvala poslušalke v oddaji Trn v 
peti
Mitja Stojisavljevič, Radio Murski val

Na radiu Murski val Murska Sobota 
imamo ob sredah oddajo »Trn v peti«, v 
kateri iščemo odgovore na vprašanja naših 
poslušalcev, v njej pa sprejemamo tudi 
pohvale. Tako smo dobili pohvalo tudi za vas.
Gospa Dragica bi rada pohvalila celotno 

osebje kirurškega oddelka (sestre, 
zdravnike) v Splošni bolnišnici Murska 
Sobota. Pravi, da je na omenjenem oddelku 
bila sedem tednov, saj je tam imela operativni 
poseg. Pravi še, da so vsi zelo prijazni, da so 
se trudili za njo in se jim srčno zahvaljuje.
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Zgodilo se bo
Ponedeljek:
• Varstvo pri delu in požarna varnost (knjižnica V. nadst. krg. 

bloka)
Torek:
• Varstvo pri delu in požarna varnost (knjižnica V. nadst. krg. 

bloka)
Sreda:
• Interno strokovno izobraževanje za področje ZN, »Krizne 

situacije v zdravstvu, razbremenilni razgovori«, predavala 
bo mag. Renata Kos Berlak, univ. dipl. psih., spec. klin. psih. 
(knjižnica V. nadst. krg. bloka)

Četrtek:
• Varstvo pri delu in požarna varnost (knjižnica V. nadst. Krg. 

bloka)

Zgodilo se je
Ponedeljek:
• Strokovni seminar v okviru Odd. za periop. med. na temo: 

Vpliv anestezije na kognitivne funkcije in delirij, predavala sta 
Janja Bernjak, dr. med. in Mojca Mertik, dr. med., spec. anest. z 
reanim. (konzilij Odd. za periop. med.)

• Gostja v radijski oddaji Murskega vala »Za zdravje« je bila 
Dominika Novak Pihler, dr. med., spec., nevrologije, vodja 
Odseka za nevrologijo, tema oddaje » Mednarodni dan 
epilepsije«.

• Varstvo pri delu in požarna varnost (knjižnica V. nadst. krg. 
bloka)

Torek:
• Strokovni seminar v okviru Int. odd., na temo: Endobakterije s 

CPE-bakterije iz 9. kroga pekla, predaval je Dr. Iztok Štrumbelj, 
dr. med., spec. (knjižnica na Int. odd.)

• Varstvo pri delu in požarna varnost (knjižnica V. nadst. krg. 
bloka)

Sreda:
• Interno strokovno izobraževanje za področje ZN, »Aplikacija 

zdravil v Splošni bolnišnici Murska Sobota«, predavala je Teja 
Glavnik, mag. farm. spec. (knjižnica V. nadst. krg. bloka)

Četrtek:
• 1. delovni sestanek v koledarskem letu Komisije za 

obvladovanje bolnišničnih okužb-KOBO (sejna soba na upravi 
bolnišnice).

• Strokovni seminar v okviru Krg. odd. na temo: Akutni 
holecistitisa – zapleti po konzervativnem in operativnem 
zdravljenju, predavala sta Nuša Ostrc, dr. med. in dr. sci 
Radenko Koprivica, dr. med., spec. krg., predstojnik Krg. odd. 
(kirurški konzilij)

Število SPP (evid. primeri): 317
Število BOD: 2047
Ležalna doba: 4,20
Št. novorojenčkov: 9
Doječe matere - BOD: 0

Statistični podatki za prejšnji teden
10. 2. 2023 do vključno 16. 2. 2023

Če bi lahko sovraštvo 
spremenili v elektriko, bi 

razsvetlili ves svet.
(Nikola Tesla)

Rešitev prejšnje številke:


